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BRMG-KPGiM-III.0012.9.2014 

 
Protokół Nr 74-9/2014 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 27 maja 2014 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w 
Sali Nr 007, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6), czyli 
było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków. Nieobecny Radny 
Grzegorz Strzelczyk.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 74 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Następnie zaproponował wprowadzić do porządku następujące tematy: 
 

• Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania 
zmiany po stronie najemcy, w umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
połoŜonego przy ul. Kartuskiej 106/11, o pow. 11,85 m2  polegającej na 
wstąpienie w miejsce obecnego podmiotu tj. p. Piotra Sarnowskiego- 
Karaluch, prowadzącego działalność gospodarczą, pod nazwą: „Wypieki 
Kaszubskie” Piotr Sarnowski-Karaluch - podmiotu pod nazwą: „Piekarnia 
CARRE” Zakład Pracy Chronionej spółka jawna Julita Skoczylas, Jarosław 
Chojnowski, w celu kontynuacji dotychczasowego profilu działalności 
gospodarczej w zakresie handlu art. spoŜywczo – przemysłowymi.  

 
Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku i rozpatrywanie go w punkcie 4.1.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady Komisji. 
 
 

• Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dalszego 
uŜyczenia lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ul. Ogarnej 
29/30 – na rzecz Gdańskiej Fundacji Dobroczynności z przeznaczeniem na 
realizację celów statutowych Fundacji.  

 
Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku i rozpatrywanie go w punkcie 4.2.? 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady Komisji. 
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• Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany po stronie najemcy w umowie najmu lokalu uŜytkowego w Gdańsku 
przy ul. Biskupiej… Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 

 
 
Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku i rozpatrywanie go w punkcie 4.3.? 

 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady Komisji. 
 

 

• Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie przyznania prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem 
kolejności umieszczonej na wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do 
zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego…Podlega ustawie o ochronie 
danych osobowych. 

 

Kto jest za wprowadzeniem tego wniosku i rozpatrywanie go w punkcie 4.4.? 
 

Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za- jednogłośnie wprowadziła ww. wniosek pod obrady Komisji. 
 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad 
Komisji: 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia strefy płatnego 
parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia 
sposobu pobierania opłat – druk nr 1269 + Autopoprawka 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – w 
zakresie działania Komisji - druk nr 1287.   

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok –w zakresie działania 
Komisji - druk nr 1288.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
przy ul. Sychty 12 i 14 w Gdańsku polegającej na wstąpieniu w miejsce 
podmiotu najmującego tj. NZOZ „Pro - Stom” s.c. podmiotem pod nazwą NZOZ 
„Pro - Stom” Sp. z o.o.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dokonania zmiany po stronie najemcy, w umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
połoŜonego przy ul. Kartuskiej 106/11, o pow. 11,85 m2  polegającej na 
wstąpienie w miejsce obecnego podmiotu tj. p. Piotra Sarnowskiego- Karaluch, 
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prowadzącego działalność gospodarczą, pod nazwą: „Wypieki Kaszubskie” Piotr 
Sarnowski-Karaluch - podmiotu pod nazwą: „Piekarnia CARRE” Zakład Pracy 
Chronionej spółka jawna Julita Skoczylas, Jarosław Chojnowski, w celu 
kontynuacji dotychczasowego profilu działalności gospodarczej w zakresie 
handlu art. spoŜywczo – przemysłowymi.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4.2 Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska 
w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego w 
Gdańsku przy ul. Ogarnej 29/30 – na rzecz Gdańskiej Fundacji 
Dobroczynności z przeznaczeniem na realizację celów statutowych 
Fundacji.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
4.3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie zmiany po stronie najemcy w umowie najmu lokalu uŜytkowego w 
Gdańsku przy ul. Biskupiej w Gdańsku … Podlega ustawie o ochronie 
danych osobowych. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4.4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie przyznania prawa do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem 
kolejności umieszczonej na wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do 
zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego…. Podlega ustawie o ochronie 
danych osobowych 
 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
 

5. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Głosowanie: 
PowyŜszy porządek obrad został przyjęty 5 głosami za - jednogłośnie. 

 

 
 

Punkt – 1 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia strefy 
płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia 
stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia 

sposobu pobierania opłat – druk nr 1269 + autopoprawka. Oryginał druku nr 1269 wraz 
z autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z maja 
2014 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.142.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Zmiany tej uchwały dotyczą przede wszystkim osób niepełnosprawnych. Proszę o 
zreferowanie pana kierownika. 
 
Pan Bohdan Sobota, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1269 wraz z 
autopoprawką. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Rozumiem, Ŝe normalizujemy wszystko, czyli stare karty inwalidzkie, Ŝe karta nie 
moŜe być odstępowana? 
 
Pan Bohdan Sobota, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Likwidujemy te karty, które nie posiadają swoich właścicieli. Natomiast, w jaki 
sposób obecni właściciele tej karty będą ją wykorzystywać, czy dadzą komuś 
nieuprawnionemu, no to jest inna rzecz, ale w kaŜdym razie ten nawis narosły z X 
lat zostanie ucięty 30 listopada 2014 roku. Po prostu od tego momentu będą waŜne 
tylko i wyłącznie te niebieskie karty wydawane na podstawie ustawy prawo o ruchu 
drogowym oraz nasze Ŝółte karty wydawane na podstawie ustawy o drogach 
publicznych. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Na ile państwo szacują, ile tych kart zostanie wydanych w sumie? 
 
Pan Bohdan Sobota, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Tu jest problem, dlatego, Ŝe od 1 lipca tych niebieskich kart osób 
niepełnosprawnych, zgodnie ze zmianą tej ustawy wydawał przewodniczący ds. 
orzekania o niepełnosprawności. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dyrektor Iwaszkiewicz. 
 
Pan Bohdan Sobota, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
Tak, pan dyrektor Iwaszkiewicz. Tych kart w sumie funkcjonuje obecnie około 20 
tysięcy. On mówi, Ŝe jeŜeli w Rozporządzeniu zostanie tak określony sposób 
wydawania, to się spodziewa, Ŝe tych kart zostanie z 10%. Nie wiem, czy on ma 
rację, bo trudno to określić.  
 
Natomiast mogę powiedzieć na temat Ŝółtych kart. Tych, które są wydawane na 
podstawie naszej uchwały, bo one są wydawane dopiero od 2009 roku, łącznie 
zostało ich wydanych 580 sztuk. W tym roku od stycznia do maja 166. Biorąc pod 
uwagę, Ŝe w poprzednich latach niektóre były wydawane tylko na niecałe 12 
miesięcy, czy 12 miesięcy, czyli się równieŜ powtarzały. W tym roku, 
przypuszczam, Ŝe zostanie wydanych 200. Czyli zostanie połowa, tych Ŝółtych. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Jaka będzie waŜność tych kart? 
 
Pan Bohdan Sobota, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
WaŜność kart niebieskich 5 lat. Skoro ustawa mówi, Ŝe te niebieskie mają być 5 lat, 
to te Ŝółte tez proponujemy, Ŝeby były waŜne 5 lat. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Ten termin na tej karcie jest czytelny, bo nie widziałem z bliska tej karty. 
Pan Bohdan Sobota, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku 
To jest stary wzór. Nowy wzór będzie troszeczkę inny, ale jeszcze Rozporządzenia 
nie ma. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na drogach 
publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za parkowanie 
pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia sposobu pobierania opłat – druk 
nr 1269 wraz z autopoprawką. 

 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1269 wraz z 
autopoprawką. Opinia Nr 74-9/419/57/2014 
 

 
Punkt – 2. 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 

– w zakresie działania Komisji - druk nr 1287. Oryginał druku nr 1287 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z maja 2014 roku. Sprawa: 
BRMG - S.0006.160.2014   
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1287 – w zakresie 
działania Komisji. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo.  
Czy przebudowuje się przejazd z ul. Lelewela, dojazd do Placu Wybickiego? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Tak. To jest teŜ w ramach tego: przebudowa skrzyŜowania nad Stawem tzw. nowa 
Lelewela. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Wyniki przetargu, o którym pani mówiła dla ul. Jaracza. Było 2,1 miliona złotych w 
kosztorysie, a wyszło 5 milionów? 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Nie, w przetargu wyszło 2,9 miliona złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 

 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 - druk nr 1287– 
w zakresie działania Komisji. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1287- w 
zakresie działania Komisji. Opinia Nr 74-9/420/58/2014 
 
 

Punkt – 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok –w zakresie działania Komisji - druk nr 1288. 

Oryginał druku nr 1288 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska 
z maja 2014 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.161.2014   
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1288 – w zakresie 
działania Komisji. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok - druk nr 1288 – w zakresie działania 
Komisji.  
  
  
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1288- w 
zakresie działania Komisji. Opinia Nr 74-9/421/59/2014 
 

 

 
 

Punkt – 4. 
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Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie zmiany po 
stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, przy ul. Sychty 12 
i 14 w Gdańsku polegającej na wstąpieniu w miejsce podmiotu najmującego tj. NZOZ 
„Pro - Stom” s.c. podmiotem pod nazwą NZOZ „Pro - Stom” Sp. z o.o.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo WGK.II.7150.1.21.2014.JM.138522 z dnia 
19 maja 2014r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu  
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Była spółka z o.o., a przekształca się? 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Te same osoby, ale przekształcają się w spółkę cywilną. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. 
Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie wniosku Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie 
najmu lokalu uŜytkowego, przy ul. Sychty 12 i 14 w Gdańsku polegającej na wstąpieniu 
w miejsce podmiotu najmującego tj. NZOZ „Pro - Stom” s.c. podmiotem pod nazwą 
NZOZ „Pro - Stom” Sp. z o.o.  

 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie – pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie 
zmiany po stronie najemcy w obowiązującej umowie najmu lokalu uŜytkowego, 
przy ul. Sychty 12 i 14 w Gdańsku polegającej na wstąpieniu w miejsce podmiotu 
najmującego tj. NZOZ „Pro - Stom” s.c. podmiotem pod nazwą NZOZ „Pro - Stom” 
Sp. z o.o. Opinia Nr 74-9/422/60/2014 

 
 
 
 
 
 
 
 

Punkt – 4.1. 
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Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie dokonania 
zmiany po stronie najemcy, w umowie najmu lokalu uŜytkowego, połoŜonego przy ul. 
Kartuskiej 106/11, o pow. 11,85 m2  polegającej na wstąpienie w miejsce obecnego 
podmiotu tj. p. Piotra Sarnowskiego - Karaluch, prowadzącego działalność gospodarczą, 
pod nazwą: „Wypieki Kaszubskie” Piotr Sarnowski-Karaluch - podmiotu pod nazwą: 
„Piekarnia CARRE”  Zakład Pracy Chronionej spółka jawna Julita Skoczylas, Jarosław 
Chojnowski, w celu kontynuacji dotychczasowego profilu działalności gospodarczej  w 
zakresie handlu art.  spoŜywczo – przemysłowymi.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo: WGK.II.7152.1.76.2014.JW.139988 z 
dnia 20.05.2014r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie wniosku Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie dokonania zmiany po stronie najemcy, w umowie najmu 
lokalu uŜytkowego, połoŜonego przy ul. Kartuskiej 106/11, o pow. 11,85 m2 w 
Gdańsku, polegającej na wstąpienie w miejsce obecnego podmiotu tj. p. Piotra 
Sarnowskiego- Karaluch, prowadzącego działalność gospodarczą, pod nazwą: „Wypieki 
Kaszubskie” Piotr Sarnowski-Karaluch - podmiotu pod nazwą: „Piekarnia CARRE” 
Zakład Pracy Chronionej spółka jawna Julita Skoczylas, Jarosław Chojnowski. 
 
 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie – pozytywnie zaopiniowała wniosek w 
sprawie dokonania zmiany po stronie najemcy, w umowie najmu lokalu 
uŜytkowego, połoŜonego przy ul. Kartuskiej 106/11, o pow. 11,85 m2 polegającej 
na wstąpienie w miejsce obecnego podmiotu tj. p. Piotra Sarnowskiego - 
Karaluch, prowadzącego działalność gospodarczą, pod nazwą: „Wypieki 
Kaszubskie” Piotr Sarnowski-Karaluch - podmiotu pod nazwą: „Piekarnia CARRE” 
Zakład Pracy Chronionej spółka jawna Julita Skoczylas, Jarosław Chojnowski, w 
celu kontynuacji dotychczasowego profilu działalności gospodarczej w zakresie 
handlu art. spoŜywczo – przemysłowymi. Opinia Nr 74-9/423/61/2014 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Punkt – 4.2. 
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Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego w Gdańsku przy ul. 
Ogarnej 29/30 – na rzecz Gdańskiej Fundacji Dobroczynności z przeznaczeniem 
na realizację celów statutowych Fundacji.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo: WGK.II.7152.1.77.2014.MZ.143930 z 
dnia 23.05.2014r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję.  
Nie ma zaległości w opłatach lokalu? 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Nie ma zaległości. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie wniosku Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, 
zlokalizowanego przy ul. Ogarnej 29/30 w Gdańsku – na rzecz Gdańskiej 
Fundacji Dobroczynności.  
 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie 
dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego, zlokalizowanego przy ul. Ogarnej 29/30 w 
Gdańsku – na rzecz Gdańskiej Fundacji Dobroczynności. Opinia Nr 74-
9/424/62/2014 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 10

Punkt – 4.3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany po stronie najemcy w umowie najmu lokalu uŜytkowego w Gdańsku przy 
ul. Biskupiej w Gdańsku. Podlega ustawie o ochronie danych osobowych 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo: WGK.II.7152.1.80.2014.JW.145495 z 
dnia 26.05.2014r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 

Punkt – 4.4. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie przyznania prawa 
do wynajmu lokalu socjalnego z pominięciem kolejności umieszczonej na 
wykazie osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu 
socjalnego… Podlega ustawie o ochronie danych osobowych. 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo: WGK.II.7140.1.470.2014.JH.148627 
z dnia 27.05.2014r. stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 

Punkt – 5. 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Zgłosił wniosek formalny, Ŝeby komisja na najbliŜszym posiedzeniu w miesiącu 
czerwcu umieściła w porządku obrad temat: „Informacja w sprawie odbioru 
odpadów komunalnych z terenu Głównego Miasta, ze szczególnym uwzględnieniem 
okresów świątecznych oraz po róŜnego rodzaju organizowanych imprezach”. 
Sprawę tę wraz z mieszkańcami zgłosiła pani Ewa Kowalska na dyŜurze. Są 
problemy, bo produkcja śmieci jest wyŜsza od deklarowanej, zalegają śmieci, albo 
się przesypują z pojemników. Chodzi o to, Ŝe lokale gastronomiczne z tego terenu 
są członkami wspólnot, i przez wspólnoty deklarują ilość produkowanych odpadów. 
Natomiast w trakcie weekendów, zwłaszcza tych długich, urlopowych itd. 
produkcja śmieci jest duŜo wyŜsza. W związku z tym zalegają tam góry śmieci. Nie 
mówię, Ŝeby jakoś specjalnie zajmować tą sprawą. Prosiłbym o to, Ŝeby po prostu 
przyszli inspektorzy z ZDiZ, czy osoby ogólnie zajmujący się tym tematem i Ŝeby 
przedstawili informację na ten temat.  Ta sprawa jeszcze przed pełnym sezonem 
powinna być rozpatrzona, bo zaleŜy nam na wizerunku miasta, Ŝeby zalegające 
śmieci nie leŜały na drogach, na podwórkach, bo to jest szpecące, a przecieŜ tam 
chodzą nie tylko sami mieszkańcy, ale i mamy w Gdańsku w sezonie duŜo turystów. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Przyjmuje ten temat do porządku na miesiąc czerwiec. 
Tutaj się z radnym zgadzam, Ŝe po weekendzie jest więcej śmieci niŜ w tygodniu. 
Proponuję, Ŝebyśmy poprosili przedstawicieli Zarządu Dróg i Zieleni, którzy tym 
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tematem się zajmują, czyli gospodarką odpadami. Poprosimy teŜ ZDiZ, Ŝeby 
dokonał kontroli, Ŝeby przeszedł lokale i przejrzał, jakie mają zapisy, co do ilości i 
częstotliwości wywozu śmieci. Na swoim przykładzie powiem, Ŝe od miesiąca 
czerwca do końca października biorę dwa pojemniki po 1100 litrów.  
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Panie przewodniczący, ja nie kwestionuję, Ŝe to przy pana lokalu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Nie o to mi chodzi, tylko te lokale, które w uchwale, od razu mówiłem, Ŝe nie 
będzie tak kolorowo, bo te kebaby, które są, przy Parlamencie na przykład, to w 
nocy z innych ulic przynoszą śmieci do naszego kontenera. Dlatego my 
postanowiliśmy, jako wspólnota podjęliśmy uchwałę, tylko mamy sześciu 
zarządców w podwórku wspólnot, a wspólnot jest chyba jedenaście. My, jako 
pierwsza wspólnota podjęliśmy uchwałę, Ŝe chcemy wykupić podwórko, są dotacje 
na zagospodarowanie podwórek. Tam, gdzie są postawione kontenery na śmieci 
chcemy zagospodarować, zrobić Punkt Gromadzenia Odpadów zamykany. Co 
prawda wspólnoty się do tego nie kwapią, bo ludzie mają mieszkania i je 
wynajmują, więc nie mieszkają na miejscu i to im nie przeszkadza? 
 
Reasumując. Przyjmuję ten temat, zaprosimy ZDIZ, i niech sprawdza jak są 
pozawierane umowy na śmieci. Jestem teŜ we wspólnocie, ale opłatność za śmieci 
wytworzone w lokalu jest według przyjętej przez Radę tabeli, jak dla klientów 
indywidualnych. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
UwaŜam, Ŝe strumień produkowanych śmieci jest mniejszy zadeklarowany niŜ 
jest w rzeczywistości. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dlatego trzeba wszystko zweryfikować. Oczywiście, jeŜeli ktoś nie płaci jestem za 
tym, Ŝeby zaczął płacić. Dziękuję bardzo. Porządek obrad został wyczerpany. Nie 
ma więcej spraw ze strony członków Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w 
posiedzeniu. Zamykam posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – 
godz. 15:50. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
Piotr Dzik  

Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 


